
MR THEO THIJSSEN vergadern�ulen
16 april 2024

ANJELIERSSTRAAT 19.30 uur

AANWEZIG: Gijs, Alexander, Liesbeth (OG) en Josine, Simone, Klaartje, Michelle (PG), Axel Roest (toehoorder)

AFWEZIG: Hieke

DIRECTIE: Francesca en Stefan

OVERLEGVERGADERING 19.30 UUR

punt onderwerp actie

1. Openen vergadering en mededelingen

2. Notulen 13 februari 2024 vastgesteld

3. Mededelingen en binnengekomen stukken
Geen.
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punt onderwerp actie

4. SOPO (Bijlage B):
School ontwikkelings plan
Dit is een gespreksverslag. Dit jaar ging het heel erg
over het kleuteronderwijs. Bijv. een nieuwe
tussenstap; binnen 6 weken na de loting de ouders
uitnodigen. Er wordt dan informatie opgevraagd, bijv.
vd voorschool of OKT. Zo kunnen we kijken of de
school de zorg kan bieden voor het aangemelde kind.

geïnformeerd
Stefan koppelt de
resultaten terug aan de
docenten groep 1, 2.

5. Vakantierooster 24/25
Volgend schooljaar een kort schooljaar. Was puzzelen
om aan het aantal verplichte uren te komen. Er
moeten minimaal 940 schooluren worden gedraaid.
Er komt nog 1 studiedag bij op 31 maart.

ingestemd.

6. Duiding en analyse toetsresultaten Leerling in
beeld M-toetsen
Er zijn wat zorgen over de resultaten vd laatste
toetsen. Tijdens het SOPO-gesprek een aanbeveling
gehad om een diepgaande analyse van de resultaten
te maken.
Stefan heeft een gesprek gehad met CITO. CITO is
hard aan de slag met het oplossen van de storingen
voor het digitaal toetsen.
Stefan denkt er nog over na of begrijpend lezen
digitaal moet plaatsvinden. Hier op school wordt
gelezen ‘op papier’.
Nu tot aan de zomervakantie aan de slag met het
meer automatiseren.
Misschien moeten de kinderen wennen aan het
digitaal toetsen? De kinderen wordt nu geleerd om
ook bij de digitale toetsen (oefen)papier te gebruiken.

geïnformeerd

7. Terugblik op resultaten doorstroomtoetsen &
schooladviezen
Er wordt gekeken naar de scores 1F (basisniveau), 1S
(voor rekenen), 2F (voor taal). School haalt 1F, maar
school zou gezien de schoolweging en op basis van de
uitstroom van de afgelopen jaren hoger moeten
scoren op 1S en 2F.
School wil beter inzichtelijk krijgen wat precies de

geïnformeerd
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punt onderwerp actie

1S-doelen zijn en wat de 2F-doelen zijn.
Volgend jaar staat in het teken van taal- en
rekenonderwijs op de TT-school. Teksten in het kader
van het thema van bijvoorbeeld Blink.

MR-VERGADERING 20.30 UUR

8. GMR-update (Michelle & Klaartje)
Conferentie, Vergadering 9 april: de
bezuinigingsronde is bij de GMR ook aan de orde
geweest. Ooada heeft ook nog reserves.
Conferentie: Verruim je blik. Hoe gaan we op school
om met onderwerpen die gevoelig liggen? 4 juni 2024.
2e Dalton.

Meivakantie: we sluiten aan bij het voortgezet
onderwijs.
Bestuur OOADA: het wordt een collegiaal bestuur. Nu
loopt de sollicitatie.
OOADA heeft een voldoende gekregen van de
inspectie. Wel een herstelopdracht.

Actiepunten:

Klaartje en Stefan bereiden op school de vergadering van 11 juni 2024 voor.

VOLGENDE KEER BESPREKEN

- realisatie OR-begroting.
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